
Terugkoppeling Districtelijk Veiligheidsoverleg 2 oktober 2019 
 
Mededelingen: 

• Burgernet: er spelen een aantal onverwachte ontwikkelingen in dit dossier. Raad van Toezicht van 
Burgernet heeft besloten dat de bureaus Burgernet binnen politie moeten worden afgebouwd en 
dat de structurele bijdrage per inwoner moet worden beëindigd (zie ook bijgevoegde brief). 2020 
moet hierbij worden gezien als overgangsjaar (dan mogen de bureaus Burgernet max. 3 cent per 
inwoner rekenen). Op dit moment is nog onduidelijk hoe het besluit precies moeten worden 
geïnterpreteerd en welke gevolgen het heeft voor het Bureau Burgernet Oost Nederland. Vanuit 
het Landelijk Bureau Burgernet en de VNG wordt gewerkt aan een factsheet die meer duidelijkheid 
moet gaan geven. De manager van Bureau Burgernet Oost Nederland heeft laten weten dat de 
continuïteit en kwaliteit in 2020 voor 3 cent per inwoner is geborgd. In november/december komt 
dit punt uitgebreider op de agenda van het DVO. 

 

• Zorg en veiligheid:  
o Wvggz: door de werkgroep wordt er heel slagvaardig gewerkt aan de implementatie van de 

wet, deze gaat 1 januari in. Het streven is om tot een eenduidig protocol te komen voor alle 
gemeenten. In volgende bestuursvergadering worden ook enkele concrete voorstellen 
voorgelegd.  

o Tijdens de tweedaagse van het bestuur wordt ook breder gesproken over uitdagingen 
zorg/veiligheid. Fijn dat hier ook de wethouders zorg bij aansluiten. 

o Ketenveldnorm: wordt hard gewerkt aan het oplossen van problemen die ontstaan omdat 
inwoners pendelen tussen verschillende vormen van opvang.  

o Beoordelingslocaties: bestuurlijk overleg is geweest (hier waren zorgverzekeraars helaas niet 
bij). Het betreft een lastige kwestie die vooral financieel van aard is. Uitdaging is om qua 
beoordelingsruimtes verder te kijken dan de eigen GGZ-instelling. Een mogelijkheid zou 
kunnen zijn het onder te brengen bij de SEH van ziekenhuizen (daar is bijvoorbeeld al 
beveiliging ed. geregeld). De politie geeft aan zich in dit punt enorm gesteund te voelen door 
het bestuur.  

 

• Brief aan voorzitter Stuurgroep RIEC: portefeuillehouder Dadema geeft aan zelf regie te hebben 
gehouden vanuit de verdeling van de versterkingsgelden voor IJsselland en heeft samen met 
burgemeester Vroomen een verzoek gedaan voor € 150.000 voor het (keurmerk veilig) 
buitengebied. Dit verzoek is gehonoreerd. Later in deze vergadering meer inhoudelijk over het 
buitengebied.  
 

• Mededelingen vanuit politie: 
o Er is aandacht voor de straatroven in onze regio (leeftijd verdachten baart met name zorgen), 

de autobranden in Deventer en de interne veiligheid (en integriteit). Dit laatste punt komt 
tijdens de Tweedaagse van het bestuur nader aan de orde.  

o Wim Kanis geeft aan tot 30 nov. werkzaam te zijn. De heren Sezer en Arnhem komen de 
komende tijd persoonlijk kennis maken met iedereen.  

o Naar aanleiding van de moord op de heer Wiersum geeft de heer Miltenburg aan hoe het 
Stelsel Bewaken en Beveiligen is opgestart en welke afwegingen hierbinnen worden 
gemaakt. Dit kan ook effect hebben op de capaciteit van de basisteams, maar hierbij wordt 
gekeken hoe we de lasten kunnen verdelen. De keuzes worden inzichtelijk gemaakt voor de 
lokale driehoeken.  

o De heer Miltenburg geeft aan tevreden te zijn over het verloop van de protesten van de 
boeren in Den Haag op dinsdag. De actie was in feite los van bestaande instituties als LTO 
georganiseerd.  Burgemeester Van Lente geeft aan op 15 november een bijeenkomst in haar 
gemeente te hebben voor onder meer agrariërs en het buitengebied.  

 

• Mededelingen vanuit OM: 
o Mariëtte geeft aan dat de kwestie in Zwolle momenteel veel capaciteit vraagt. Natuurlijk heeft 

de dood van de heer Wiersum het OM ook geschokt.  
o Mariëtte vertrekt per 1 december, maar geeft aan uiteraard nog afscheid te nemen van het 

DVO.  
 
De voorzitter geeft aan dat gezien alle heftige ontwikkelingen het mooi is om te zien hoe we naast 
elkaar staan.  



 
Buitengebied: 
Portefeuillehouder Vroomen leidt dit onderwerp in en geeft aan middels dit voorstel graag invulling te 
willen geven aan de beschikbare € 150.000 uit de ondermijningsgelden. Het Keurmerk Veilig 
Buitengebied is geen doel maar een mooi instrument. Burgemeesters zijn in hun eigen gemeente zelf 
verantwoordelijk voor hoe ze dit thema willen oppakken, maar worden hierin gefaciliteerd en 
ondersteund door het CCV en de bijna geworven projectleider voor het Buitengebied. De 
portefeuillehouder staat expliciet stil bij het feit dat dit traject ook tot een extra capaciteitsvraag kan 
leiden in elke gemeente, echter er wordt natuurlijk getracht de gemeenten zoveel mogelijk werk uit 
handen te nemen.  
Burgemeester Wiggers geeft aan blij te zijn met dit thema en ondersteund deze aanpak van harte: 
werkende weg gaat dit lukken.  
Ook burgemeester Strien stemt in en vraagt zich af of we wel voldoende weten wat er speelt in de 
buitengebieden? Ook goed dit punt breed in de gemeente op te pakken. 
Burgemeester Koelewijn sluit aan bij de vorige sprekers en suggereert dit thema te agenderen voor 
de interlokale driehoeken. 
Burgemeester Bats ondersteund dit plan van harte en geeft aan dit thema ook al te hebben 
opgenomen in het actieplan ondermijning in zijn eigen gemeente. 
Burgemeester Segers onderstreept voorgaande sprekers. 
Burgemeester Dadema geeft aan dat capaciteit voor dit thema heel wenselijk is. Ook geeft hij aan dat 
de Provincie ook mee wil helpen, integraliteit is bij dit thema van belang.  
Wim Kanis geeft aan dat het vanuit de politie belangrijk is keuzes te maken ten aanzien van dit 
thema. 
Mariëtte Brunsveld geeft aan dat de interlokale driehoeken voor het OM een prima schaal zijn waarop 
meegedaan kan worden. 
De voorzitter concludeert dat er veel steun is voor dit voorstel en dat hiermee ingestemd kan worden. 
Aandachtspunten voor het vervolg zijn de integraliteit en de behandeling in de interlokale driehoeken.  
 
OMG’s 
Portefeuillehouder Dadema geeft een toelichting op de totstandkoming van het overzicht. Het is een 
mooi en handzaam handelingsperspectief, dat elke gemeente kan gebruiken.  
Burgemeester König vraagt zich af hoe de ontwikkeling van de motorclubs gaat, in zijn gemeente lijkt 
er weinig aan de hand te zijn. 
De heer Miltenburg geeft aan dat de opkomst van motorclubs erg snel kan geen, zie het voorbeeld 
van Caloh Wagoh.  
Burgemeester Bats geeft aan dat bij de zaken die uitvoerbaar bij voorraad zijn er inderdaad als 
bestuur mogelijkheden zijn om op te treden. Breder vraagt hij aandacht voor de discussie bestuurs- 
versus strafrecht.  
Burgemeester Koelewijn geeft aan ook onlangs gesproken te hebben met een motorclub in zijn 
gemeente. De manier waarop per gemeente gehandhaafd wordt is heel verschillend.  
Mariëtte Brunsveld geeft aan dat overal een motorclub kan oppoppen en dat het daarom wenselijk is 
dat we een handelingsperspectief hebben. OM biedt aan de notitie nog te voorzien van een jurdische 
blik en daarna wordt de memo aan iedereen toegestuurd.  
De discussie straf- versus bestuursrecht wordt genoteerd voor een volgende bestuurdersbijeenkomst.  
 
Cameratoezicht 
De heer Miltenburg geeft een toelichting op de politievisie op cameratoezicht en de daarmee gepaard 
gaande voorgestelde ontvlechting van I-watch. Dit stuk wordt besproken in alle DVO’s en er wordt 
geprobeerd tot een gezamenlijk Oost-NL standpunt te komen.  
Burgemeester Koelewijn geeft aan dat in het kader van “samen maken we het veilig” de vraag kan 
worden gesteld hoe de politie hier tegen aankijkt. Cameratoezicht in de binnenstad is er ook op 
verzoek van de politie.  
Burgemeester Bats onderstreept de uitspraken van burgemeester Koelewijn en geeft aan dat het 
cameratoezicht de politie helpt in het oplossen van zaken. 
Burgemeester Snijders geeft aan dat het cameratoezicht in Zwolle ook van grote toegevoegde 
waarde is.  
De heer Miltenburg geeft aan dat er tijd wordt genomen voor dit proces.  
 
APV overzicht en verzamelmemo ondermijning 



• Portefeuillehouder Dadema geeft aan dat het APV een mooi overzicht is, totstand gekomen 
door de samenwerking van collega’s. Mooi voorbeeld van regionale samenwerking. 
Burgemeester Segers heeft veel waardering voor het overzicht. Burgemeester van Lente 
geeft aan dat het instellen van een exploitatievergunning voor een openbare inrichting een 
echte aanbeveling is. 

• Ten aanzien van de managementbijeenkomst ondermijning wordt gevraagd aan alle 
burgemeesters of zij deelname hieraan door managers van de gemeente willen aansporen.  

• Ten aanzien van de ondermijningsweek is de vraag / het verzoek of elke gemeente bereid is 
1 activiteit te organiseren?  

 


